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Begäran om utredning 
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Förslag    
 
   
 

Behandling  
Ordförande understödd av Akinyemi och Ramm-Schmidt föreslog att 
nämnden ber Svenska bildningstjänster att utreda hur skol- och 
dagisverksamheten i Monikko skolcentrum har kommit i gång, 
beaktande följande synpunkter: 
 
”Nämnden Svenska rum ber om en utredning om hur skol- och 
dagisverksamheten i Monikko skolcentrum har kommit i gång. 
Nämnden önskar att alla skolor och dagisar som funnits i Monikko är 
med i utredningen. Uppmärksamhet kan fästas vid följande punkter:  
 
- Hur har samarbetet mellan de olika skolorna fungerat? Vad har varit 
bra/dåligt. Hur kunde man utveckla samarbetet i framtiden?  
- Hur har man lyckats med planeringen av utrymmena? Har de varit 
ändamålsenliga för skolorna/dagis och för olika skolor i samma 
byggnad? Ifall man byggde en ny skola nu, vad skulle man hålla kvar 
och vad skulle man ändra på?  
- Har eleverna i de olika skolorna haft någon verksamhet tillsammans? 
Hurudan? Om inte så varför?  
- Har man utnyttjat lärarnas kunskaper över språkgränserna? Tex tagit 
hjälp av svenska skolans modersmålslärare i svenska undervisningen i 
finska skolan eller tvärtom?  
- Vilka har varit fördelarna/nackdelarna med att ha svensk och finsk 
skola under samma tak?  
- Hurudan har elevernas uppfattning varit om att gå i en skola med finsk 
och svenska skola under samma tak?  
- Annat personalen vill föra fram?” 
 
Ordföranden frågade om ärendet kan tas upp för behandling. Eftersom 
ingen motsatte sig det, konstaterade ordföranden att nämnden enhälligt 
beslutat att ta upp ärendet för behandling. 
 
Ordföranden frågade om utredningsförslaget kan godkännas. Eftersom 
ingen motsatte sig det, konstaterade ordföranden att nämnden enhälligt 
godkänt förslaget. 
 

Beslut 
Nämnden Svenska rum bad om en utredning om hur skol- och 
dagisverksamheten i Monikko skolcentrum har kommit i gång.  
 
Nämnden önskade att alla skolor och dagisar som funnits i Monikko är 



med i utredningen.  
 
Nämnden konstaterade att uppmärksamhet kan fästas vid följande 
punkter:  
 
Hur har samarbetet mellan de olika skolorna fungerat? Vad har varit 
bra/dåligt. Hur kunde man utveckla samarbetet i framtiden? 
  
Hur har man lyckats med planeringen av utrymmena? Har de varit 
ändamålsenliga för skolorna/dagis och för olika skolor i samma 
byggnad? Ifall man byggde en ny skola nu, vad skulle man hålla kvar 
och vad skulle man ändra på?  
 
Har eleverna i de olika skolorna haft någon verksamhet tillsammans? 
Hurudan? Om inte så varför?  
 
Har man utnyttjat lärarnas kunskaper över språkgränserna? Tex tagit 
hjälp av svenska skolans modersmålslärare i svenska undervisningen i 
finska skolan eller tvärtom?  
 
Vilka har varit fördelarna/nackdelarna med att ha svensk och finsk skola 
under samma tak?  
 
Hurudan har elevernas uppfattning varit om att gå i en skola med finsk 
och svenska skola under samma tak?  
 
Annat personalen vill föra fram? 
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